
Hallo handlers 

Zoals jullie inmiddels al wel begrepen hebben is er organisatorische onrust in de vereniging. Oorzaak 

daarvan is een verschil van mening en aanpak van een voorval in het vorig seizoen tussen de 

handlersraad en het bestuur. Gevolg hiervan was dat de handlersraad zijn taken heeft teruggegeven aan 

het bestuur.  

Het bestuur heeft gemeend voor de start van het nieuwe seizoen een handlersvergadering bijeen te 

roepen om wedstrijden voor het komend seizoen weer georganiseerd te krijgen. De oud-leden van de 

handlersraad en een aantal andere deelnemers van wedstrijden hebben in een brief aan het bestuur 

laten weten dat  men via een algemene ledenvergadering een nadere toelichting en verantwoording van 

het bestuur wil over de problemen van het vorig seizoen, de verdere afhandeling hiervan , de korte 

termijn invulling van de wedstrijden van het komend seizoen en welke stappen er  ondernomen moeten 

worden om op langere termijn deze problemen te voorkomen. Het bestuur heeft aangegeven deze 

algemene ledenvergadering niet bij elkaar te roepen en vervolgens ook besloten de geplande  

handlersvergadering  te schrappen.  Na overleg met de ondertekenaars van de brief komen wij tot de 

volgende conclusies: 

 Er moet op zo kort mogelijk termijn een handlersvergadering komen met volgende zaken op de 

agenda: 

o Organisatie van wedstrijden voor het komend seizoen.  De handlersraad van afgelopen seizoen 

wil deze taken weer oppakken onder de volgende voorwaarden: 

  De deelnemers aan de wedstrijden moeten op de handlersvergadering aangeven hiermee 

akkoord te zijn. 

  Vanuit het bestuur moet er de ruimte en vertrouwen zijn dat de handlersraad de 

bevoegdheden en verantwoordelijkheden heeft zoals afgesproken op de 

handlersvergadering van oktober 2014, m.a.w. bestuur bemoeit zich niet met dagelijkse 

gang van zaken op wedstrijden. 

o Volgens de opstellers van de brief aan het bestuur zijn problemen tussen handlers en bestuur 

in het verleden veelal veroorzaakt door een verschil van mening tussen het bestuur en de 

mensen die verantwoordelijk zijn voor de wedstrijden. Veelal dus een situatie van twee 

kapiteins op een schip. Dit lijkt alleen oplosbaar door het organiseren van wedstrijden 

schapendrijven volledig  onafhankelijk te maken van het bestuur van de BCCN. Inmiddels is er 

door een aantal handlers over dit probleem nagedacht en eerste contouren van een 

onafhankelijk organisatie voor het organiseren van wedstrijden is vastgelegd in bijgevoegd 

memo. Op de handlersvergadering willen we graag  de mening , op- en aanmerkingen etc. van 

de handlers horen hierover. Indien men algemeen deze mening deelt lijkt het wenselijk 

hiervoor een werkgroep in te stellen die deze ideeën uitwerkt  

 Statutair is het niet mogelijk op korte termijn een algemene ledenvergadering bij elkaar te roepen.  

Het lijkt daarom zinvol eerst de conclusies van de handlersvergadering af te wachten en een 

eventuele werkgroep voor een organisatiewijziging de gelegenheid te geven hiervoor een voorstel 

voor een algemene ledenvergadering op te stellen.  Deze zal dan november/ december gehouden 

kunnen worden. Indien de ledenvergadering instemt met dit voorstel dan kan de rest van het 



seizoen gebruikt worden om dit te formaliseren. Seizoen 2016 -2017 wordt dan gedraaid onder de 

nieuwe organisatie structuur.  

We willen de hierboven voorgestelde handlersvergadering houden op 7 september zoals die ook al op 

de agenda stond. Locatie is Partycentrum Schimmel Stationsweg Oost 243 3931 EP  Woudenberg om 

20.00 uur 

Namens de ex-handlersraad 

 Thijs Gottmer 

 

 


